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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over boeven die de baas zijn in de bajes (ingezonden 23 februari 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat bewaarders aangeven dat langgestrafte 
gedetineerden de dienst uitmaken in de gevangenis in Alphen aan den Rijn?1 

Vraag 2
Kloppen de feiten zoals gesteld in dit artikel? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Klopt het dat cel-inspecties ertoe hebben geleid dat wapens en telefoons zijn 
gevonden? Hoe kan het dat er, ondanks de vondsten naar aanleiding van 
deze cel-inspecties, nog steeds mogelijkheden zijn om wapens, drugs en 
telefoons naar binnen te smokkelen? 

Vraag 4
Hoe wordt inmiddels gewaarborgd dat de cel-inspecties onaangekondigd 
plaatsvinden? 

Vraag 5
Hoe wordt gegarandeerd dat gevangenisbewaarders integer zijn en hoe 
wordt na de indiensttreding gecontroleerd op integriteit? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden hebben de klokkenluiders om intern hun verhaal te 
kunnen doen? Wat is er intern met deze meldingen gedaan? 

Vraag 7
Klopt het dat inlichtingendiensten van de Nationale Politie reeds op de 
hoogte waren? Sinds wanneer zijn deze op de hoogte, om welke inlichtingen-
diensten gaat het en wat hebben zij ondernomen? 

1 «Boeven de baas in de bajes», Telegraaf, pagina’s 1 en 3, 22 februari 2016
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Helder (PVV), ingezonden 23 februari 2016 (vraagnummer 2016Z03834)
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